

Title (en)

HIGH PERFORMANCE PEPTIDE SYNTHESIS.

Title (de)

PEPTIDE SYNTHESE HOHER AUSBEUTE.

Title (fr)

SYNTHESE DE PEPTIDE A RENDEMENT ELEVE.

Publication

EP 0073828 A1 19830316 (EN)

Application

EP 82901235 A 19820309

Priority

US 24231181 A 19810310

Abstract (en)

[origin: WO8203077A1] In the method for the synthesis of a polypeptide chain on an insoluble solid support wherein an amino acid is introduced into a reactor packed with an insoluble solid support containing substituent groups reactive with said amino acid, coupling said amino acid to said support by condensation reaction with said reactive substituent groups, introducing a second similar or dissimilar amino acid into said reactor and coupling said second amino acid to said first amino acid and repeating the process until the desired polypeptide is obtained, the improvement wherein a pressurized flow system is used to obtain rapid reactions and quantitative yields of the desired products.

Abstract (fr)

Procede de synthese d'une chaine de polypeptide sur un support solide insoluble, dans lequel un acide amine est introduit dans un reacteur rempli d'un support solide insoluble contenant des groupes substituants reagissant avec cet acide amine, le procede consistant a coupler cet acide amine au support par une reaction de condensation avec les groupes de substituants reactifs, a introduire un deuxième acide amine analogue ou different dans le reacteur et a coupler le deuxième acide amine au premier acide amine et a repeter le procede jusqu'a obtention du polypeptide desire, l'amelioration etant constituee par l'utilisation d'un systeme d'ecoulement sous pression permettant d'obtenir des reactions rapides et des rendements de productions eleves des produits desires.

IPC 1-7

C07C 103/52

IPC 8 full level

C07K 1/04 (2006.01); **C40B 40/10** (2006.01); **C40B 60/14** (2006.01)

CPC (source: EP)

C07K 1/04 (2013.01); **C07K 1/045** (2013.01); **B01J 2219/00418** (2013.01); **B01J 2219/0059** (2013.01); **B01J 2219/00596** (2013.01); **B01J 2219/00725** (2013.01); **C40B 40/10** (2013.01); **C40B 60/14** (2013.01)

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

WO 8203077 A1 19820916; EP 0073828 A1 19830316; EP 0073828 A4 19831109; ZA 821537 B 19840125

DOCDB simple family (application)

US 8200307 W 19820309; EP 82901235 A 19820309; ZA 821537 A 19820309